
Teplárna  vyplatí  na
dividendách téměř 30 milionů
TISKOVÁ ZPRÁVA

ČESKÉ BUDĚJOVICE, 30. června 2014

Téměř 30 milionů korun vyplatí svým akcionářům na dividendách
akciová společnost Teplárna České Budějovice z čistého zisku
roku 2013. Ten dosáhl 66,9 milionů Kč a dnešní valná hromada
rozhodla, že z něho na dividendy půjde 29,8 milionů korun,
tedy 43 Kč na akcii. „To odpovídá naší dlouhodobé dividendové
politice,  kdy  je  k  rozdělení  určeno  zhruba  45  procent
disponibilního  zisku,“  vysvětlil  Miroslav  Houfek,  předseda
představenstva. Po přídělech do sociálního a rezervního fondu
a výplatě tantiém je zbylých 29,2 milionů korun určeno na účet
nerozděleného zisku.

K  31.  12.  2013  měla  společnost  773  akcionářů,  z  toho  12
právnických  osob,  z  nichž  největšími  byly  město  České
Budějovice s 80 procenty akcií, Forum Energy s.r.o. (14,9) a
Nuboneri Business, s.r.o. (3,03).

Teplárna vloni prodala 1709 TJ tepla celkem 1165 odběratelům.
Víc  než  polovinu  z  toho  odebraly  průmyslové  podniky  a
instituce. Zbytek připadl na 27 924 domácnosti. Firma loni
vyrobila a prodala rovněž 114 046 MWh elektřiny.

Celkové výnosy dosáhly 993,8 milionů Kč a hrubý zisk činil
82,8 milionů Kč. To bylo víc než se po ukončení výroby papíru
společností Mondi Bupak koncem roku 2012 předpokládalo. Tehdy
teplárna přišla zhruba o pětinu tržeb. Pozitivnímu výsledku
pomohlo zavedení efektivních opatření, díky nimž se podařilo
uspořit přes 15 milionů Kč, a delší topná sezona. Ta při
průměrné teplotě 9° Celsia trvala loni nadprůměrných 249 dní.
Pozitivně  se  projevil  i  rostoucí  podíl  oprav  a  údržby
prováděný vlastními zaměstnanci na úkor dodavatelských firem.
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Teplárna,  v  níž  pracuje  258  lidí,  loni  pokračovala  ve
zvyšování energetické účinnosti, snižování provozních ztrát a
v ekologizaci výroby. Dokončena byla I. etapa přechodu na
horkovodní síť na Pražském předměstí, která byla vyhlášena
českým Projektem roku 2013 Teplárenského sdružení ČR. Hlavní
investiční akcí je odsíření obou uhelných kotlů za zhruba 450
milionů Kč, jehož dokončení je plánováno na listopad 2015.

Teplárna loni po městě provozovala 166 km tepelných rozvodů,
jejichž součástí je i 133 předávacích stanic. Délka teplovodní
sítě vzrostla na 45 km a horkovodní na 18 km.

Akcionáři  teplárny  schválili
snížení základního kapitálu
TISKOVÁ ZPRÁVA

ČESKÉ BUDĚJOVICE, 30. června 2014

Akciová  společnost  Teplárna  České  Budějovice  sníží  svůj
základní kapitál z 693,8 milionů Kč až o 20 procent. Rozhodla
o tom dnes valná hromada. Na její pořad byla tato otázka
zařazena na žádost minoritního akcionáře Forum Energy s.r.o.
Ten má dlouhodobě rozdílné názory na podnikatelskou koncepci
firmy, určovanou hlavním akcionářem.

Rozsah  snížení  nejvýše  o  20  procent  odpovídá  akcionářské
struktuře. Ta je složena z města České Budějovice (80 %),
společnosti  Forum  Energy  (14,9  %)  a  zbývajících  akcionářů
(5,1%). V této skupině je i 761 fyzických osob s podílem akcií
menším než jedno procento.

„Ukončení  účasti  minoritních  akcionářů  je  možné  jen  za
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spravedlivě určenou úplatu. Je pak na nich, zda na veřejný
návrh smlouvy o odkoupení přistoupí,“ uvedl Miroslav Houfek,
předseda představenstva. Usnesení přitom nemá žádný dopad do
práv akcionářů, kteří tento návrh nepřijmou, ani do právního
postavení zaměstnanců.

Hodnotu  teplárny  ocenily  k  28.  únoru  2014  dva  nezávislé
znalecké ústavy – APOGEO Esteem určil hodnotu jedné akcie na
2884 Kč a Grant Thornton Valuations na 3332 Kč. Konečná úplata
za  akcii  navržená  představenstvem,  která  vychází  z  nižší
znalecké hodnoty, činí 2873 Kč. Je snížena o 11 Kč určených na
pokrytí výdajů spojených s tímto snížením základního kapitálu.

„Rozsáhlé analýzy nám ukázaly, že snížení základního kapitálu
nebude mít na naši firmu významnější negativní dopad, který by
nám  nedovolil  naplňovat  podnikatelské  záměry,  dostát  všem
závazkům a pokračovat v zahájených investicích a dividendové
politice,“ uvedl Miroslav Houfek.

Představenstvo nyní musí nejdéle do 30 dnů od zápisu usnesení
o snížení základního kapitálu do obchodního rejstříku učinit
návrh akcionářům na veřejný odkup jejich akcií. Je na nich,
zda ho využijí nebo akcionáři teplárny zůstanou.


